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Datum: 2024-10-17 

Deltagare: Thomas Gillerfors 

TräƯen samlade ett 20-tal föreningar från kommunen. 
TräƯen var uppdelad i 4 segment. 

1. Kommunens Övergripande Mål 
2. Kävlinge Kommun 50 År 
3. Frågor 
4. Gruppdiskussioner 

Johan Douglais inledde med att hälsa alla välkomna och presenterade agendan i stort, varefter 
han nämnde lite kort om arbetet som påbörjats avseende Bidrag, hyror & lokalfrågor. 
Det nämndes också att man förhoppningsvis snart ska kunna hyra lokal i kommunhuset om 
man vill ha möte. 

Kommunen Övergripande Mål 

Målen presenterades och frågor kom hur detta knyter till oss föreningar, hur man mäter dem 
och vad status är nu på dem. 
De är inte färdiga med hur mätningarna ska gå till ännu. 
De ser att vi som föreningar kan ha stor påverkan på bland annan mål 1 & 5. 

Från Hemsidan som är länkad ovan. 

Politiken i Kävlinge kommun har antagit sju kommunövergripande mål. Genom att involvera 
medarbetarna arbetar vi dagligen med att uppnå dessa sju mål så att medborgarna känner sig 
100% välkomna och får en skönare vardag. 

Våra mål 

Mål 1 
Kävlinge kommun är en attraktiv plats att bo och leva i. 

Mål 2 
Medborgarna upplever trygga, välskötta och tillgängliga oƯentliga miljöer. 

Mål 3 
Kävlinge kommun har ett gott och framåtsträvande företagsklimat. Målbild är topp 5 i skåne. 

Mål 4 
Ökad andel elever i årskurs 9 uppnår gymnasiebehörighet. Målbild är 95%. 

Mål 5 
Färre barn och unga uppvisar ett riskbeteende eller lider av psykisk ohälsa. 

Mål 6 
Öka attraktiviteten inom omsorgsyrket så att antal sökande till lediga tjänster motsvarar 
behovet. 

Mål 7 
Nya innovativa arbetssätt skapar hållbara förutsättningar att klara det kommunala uppdraget. 
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Kävlinge Kommun 50 År 

Vi fick se den lilla listan på föreningar som fått beviljat projekt. 
Sedan presenterade Scouterna och Friluftsfrämjandet sitt projekt med ett bildspel. 
 

Frågor 

Angående utvecklingen av Vikenområdet. Hur kommer Föreningarna bli involverade? 
- Korta svar, och frågor om möjligheterna på området. 

Kan man få kommunala bidrag om man araangerar större tävlingar typ USM? 
- Nej 

Hur kan man förbättra möjligheterna att bedriva verksamhet för personer med 
funktionsnedsättningar? 
- Här kom diskussionen igång och flera vittnade om svårigheten att få deltagare. 
- Det finns ingen enkel väg att nå fram till målgruppen. 
- kommunen ska se om man kan hjälpa till att förmedla kontakter för de som vill bedriva denna 
typ av verksamhet. 

Rättvs Hall- och Tidsfördelning 
- Först snackades det mycket om bidragen och hur de ska bli bättre och mindre orättvisa 
- Sedan pratades det om översynen av tillämpningsanvisning 
- Just nu är man inne i en omvärldsanalys (hur ser det ut i när kommunerna?) 
- Sedan kommer man in i Diskussioner med föreningar 

Gruppdiskussioner 

Det var 4 olika grupper man kunde vara med i eller gå runt mellan 

1. Fördelningsprinciper halltider 
2. Inkludering 
3. Utveckling 
4. Samverka 

Frågeställningarna här nedan för respektive grupp. 
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Fördelningsprinciper halltider 

 

Inkludering 
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Utveckling 

 

Samverkan 

 

Respektive grupp diskuterade frågorna och hade andra diskussioner på temat. 
En sekreterare från respektive grupp skulle skicka in svaren till Magnus. 
Jag anser att vi själva ska tycka till i frågorna och skicka egna svar också. 
En punkt på arbetsdagen. 

Jag deltog i frågan om Halltider. 

Jag framförde mina (våra) synpunkter på hur snett dagens system är där vi fick höra från andra 
att det i huvudsak baseras på LOK timmar. 

Jag skriver till Magnus och säger att vi kommer in med egna synpunkter på frågorna snart. 


